
Gebed tot God voor Israël 

1    www.Bijbel.nl 
 

 

 

 

 

gebed tot God voor Israël is, dat zij gered mogen worden..... 

Door: Dov Avnon 

Romeinen 10:1 "Broeders, mijn hartenwens en gebed tot God voor Israël is, dat zij gered mogen 
worden..... Psalm 122:6 "Bid om de vrede van Jeruzalem, zij zullen voorspoedig zijn die u 
liefhebben." 

Je zult tegenwoordig veel mensen over de hele wereld vinden die tot God bidden voor Israël of voor de 
vrede van Jeruzalem. Terwijl velen tegenwoordig demonstreren tegen Israël en praten over 'de 
genocide in Gaza', staan anderen nog steeds achter Israël, ook al weten we dat we in de bedeling van 
genade zijn en dat God NIET met naties werkt. 

Terwijl we geloven dat Jezus Christus is onze Heere en verlosser, maken we deel uit van een bepaalde 
natie, wonen we in verschillende landen en spreken we verschillende talen. Sommigen leven in goede 
politieke en economische situaties, anderen in minder gunstige omstandigheden.  

De Joodse natie heeft de afgelopen honderd jaar meer geleden dan andere naties. Adolf Hitler wilde 
deze natie vernietigen. Satan deed niet alsof Israël tijdelijk aan de kant was gezet (Romeinen 11:25). 
Het Britse rijk bracht vanaf de 16e eeuw het licht van Gods woord – de King James Bijbel – naar veel 
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plaatsen in deze wereld, terwijl aan de andere kant de koloniale periode veel verwoesting bracht in 
plaatsen zoals Australië, enz. 

Ik noem die paar details omdat ik het feit wil benadrukken dat, ongeacht alle oorlogen op deze aarde, 
de Bijbel in 2025 één belangrijk gebed tot een belangrijke groep mensen noemt: "Gebed tot God voor 
Israël is, dat zij gered mogen worden." Je kunt altijd tot God bidden voor de VS, Nederland, Aziatische 
landen, enz., dat ze gered mogen worden.  

"Gebed tot God voor Israël is, dat zij gered mogen worden" is niet alleen een gebed voor een bepaalde 
groep mensen; het is een getuigenis over de God van de Bijbel en Zijn manier van omgaan met 
mensen door de hele geschiedenis heen, en in het bijzonder in de bedeling van genade. Uit het lezen 
in Romeinen hoofdstuk 9-10-11 leren we eenvoudig dat er de God van de Bijbel is, de natie Israël en de 
Kerk, het lichaam van Christus. Dit op zich is belangrijk om te weten. 

Laten we het zo zeggen: oorlog voeren in plaats van liefde maakt altijd deel uit van onze zondige 
natuur. In elke oorlog verliezen onschuldige mensen het leven. Toch gaat de huidige oorlog in het 
Midden-Oosten niet over de kracht van olie; het draait om de stad Jeruzalem. Aan de ene kant is er de 
islamitische theologie; aan de andere kant het jodendom, dat zijn overtuigingen baseert op de 
beloften die de God van Abraham, Isaak en Jakob aan hun voorvaderen heeft gedaan. 

Jesaja 2:3 "En velen zullen heengaan en zeggen: Komt, en laten wij opgaan naar de berg van de HEER, 
naar het huis van de God van Jakob; en hij zal ons leren van zijn wegen, en wij zullen zijn paden 
bewandelen, want uit Sion zal de wet uitgaan, en het woord van de HEER uit Jeruzalem." 

We kunnen zeggen dat we onder de bedeling van genade leven, maar wat er op deze aarde gebeurt, zal 
altijd invloed hebben op ons leven en onze manier van denken, zelfs als geredde mensen. 

Ik behoor tot de eerste groep. Aan degenen die achter Israël staan. Niet alleen omdat ik in Israël ben 
geboren, maar ook omdat ik heb gehoord over de bedeling van genade en ik volg Paulus' onderwijs in: 
Romeinen 10:1 "Broeders, mijn hartenwens en gebed tot God voor Israël is, dat zij gered mogen 
worden.....   

Romeinen 9:1-4 "Ik zeg de waarheid in Christus, ik lieg niet... Ik heb een groot verdriet... voor mijn 
broeders, mijn bloedverwanten naar het vlees:" Romeinen 11:1 "Ik zeg dan: Heeft God zijn volk 
verworpen? Volstrekt niet! Want ik ben ook een Israëliet, uit het zaad van Abraham, uit de stam 
Benjamin." Bid tot God voor Israël, dat zij gered mogen worden..... in 2025 is dat nog steeds belangrijk. 
Het laat zien dat we de God van de Bijbel begrijpen en Zijn manier van omgaan met het volk Israël of 
de Kerk, die Zijn lichaam is. Mensen zouden allerlei onderwerpen aan dat gebed kunnen toevoegen, 
maar toch ben je vandaag de dag in de minderheid als je "tot God bidt voor Israël, opdat zij gered 
mogen worden..... Romeinen 11:13 "Want ik spreek tot u, heidenen, voor zover ik de apostel van de 
heidenen ben, maak ik mijn ambt groot:" Paulus schreef die woorden aan de heidenen, of beter 
gezegd aan degenen uit de natiën, Joden en niet-Joden, die deel gingen uitmaken van de Kerk, die Zijn 
lichaam is. Romeinen 9:24 "Zelfs wij, die Hij geroepen heeft, niet alleen uit de Joden, maar ook uit de 
heidenen?" 

Paulus sprak op verschillende plaatsen tot de heidenen over Israël in de bedeling van genade. Het is 
omdat wat eerder is geschreven nog steeds belangrijk is - Romeinen 15:4: "Want wat vroeger 
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geschreven is, is geschreven tot onze lering, opdat wij door geduld en troost van de Schriften hoop 
zouden hebben." 

De profeten en Mozes zeiden dat ze moesten komen. 

2 Timotheüs 2:8 "Bedenk dat Jezus Christus uit het zaad van David uit de doden is opgewekt volgens 
mijn evangelie:" Romeinen 1:2 "(die hij tevoren door zijn profeten in de heilige Schriften had beloofd)" 
Handelingen 26:22 "Nu ik dus de hulp van God heb verkregen, blijf ik tot op deze dag getuigenis 
afleggen zowel aan kleine als aan groten, en zeg ik geen andere dingen dan die waarvan de profeten en 
Mozes zeiden dat ze zouden komen." 

Dus nogmaals, wanneer wij vandaag tot God bidden voor Israël, opdat zij gered mogen worden... Met 
andere woorden, wij erkennen het bestaan van de God van de Bijbel en Zijn plan met de natie Israël. 
Dit is de kracht van dit gebed, zelfs in 2025. 

Want gij zijt een heilig volk voor de HEERE. 

De geschiedenis van "Jodenhaat", beter bekend als "antisemitisme", gaat samen met de waarheid dat 
de God van de Bijbel, of je wilt of niet, één natie kiest uit alle andere. Deuteronomium 7:6 "Want u 
bent een heilig volk voor de HEER, uw God. De HEER, uw God, heeft u uitverkoren om een bijzonder 
volk voor zichzelf te zijn, boven alle mensen die op de aardbodem zijn." 

Dit "bijzondere volk voor zichzelf" heeft te maken met de wederkomst van Christus op deze aarde en 
het 1000 jaar durende aardse koninkrijk. Hebreeën 4:9 "Er blijft dan rust over voor het volk van God." 

Er is tegenwoordig niet veel rust in deze wereld, vooral niet in het Midden-Oosten. Ik zou zeggen dat we 
leven onder een economie die veel gebaseerd is op de wapenindustrie. Dit is het tegenovergestelde 
van wat de Bijbel beschrijft over de laatste dagen in Gods programma, zoals het is geschreven door de 
hand van veel van de profeten van het Oude Testament. Jesaja 2:4: "En zij zullen hun zwaarden tot 
ploegscharen smeden, en hun speren tot snoeimessen: natie zal geen zwaard opheffen tegen natie, 
noch zullen zij de oorlog meer leren." 

Als je vandaag om je heen kijkt, zie je heel duidelijk dat we niet in deze situatie leven. Hoe graag we 
ook vrede willen en geen oorlog, "WE LEREN OORLOG". Dit betekent dat veel mensen op deze aarde 
direct of indirect profiteren van de wapenindustrie.  

Gebed tot God voor Israël is, opdat zij zalig mogen worden...  

Je zult vandaag de dag veel mensen vinden die om allerlei redenen voor Israël bidden. Voor de 
soldaten, voor de gijzelaars, voor het land, en sommigen opdat ze gered zouden worden. Ik heb deze 
studie niet geschreven omdat je het eens moet zijn met het beleid van Israël of de VS in het Midden-
Oosten.  

Het raakt ons echter allemaal economisch. Wat Israël vanuit militair perspectief in dit conflict heeft 
bereikt, is soms niet te beschrijven. Velen die nog nooit van de bedeling van genade hebben gehoord, 
denken dat we in de laatste dagen leven, zoals we lezen in Mattheüs 24:6:  

"En gij zult horen van oorlogen en geruchten van oorlogen: ziet toe dat gij niet verontrust zijt, want al 
deze dingen moeten geschieden, maar het einde is nog niet."  
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Ja, de huidige situatie in het Midden-Oosten kan een grote inspiratie zijn voor allerlei theorieën over de 
wederkomst van Christus op deze aarde, maar de waarheid is dat we nog steeds onder de bedeling 
van genade zijn. 

 2 Thessalonicenzen 2:3: "Laat niemand u op enigerlei wijze misleiden, want die dag zal niet komen, 
tenzij er eerst een afval komt en de mens der wetteloosheid wordt geopenbaard, de zoon des 
verderfs."  

2 Thessalonicenzen 2:7: "Want de verborgenheid van de ongerechtigheid werkt reeds, alleen wie nu 
let, zal dat laten, totdat hij uit de weg is genomen." 

Maar Israël: 

We zijn in de bedeling van genade. De naam ISRAËL heeft, net als een handelsmerk, zijn waarde niet 
verloren, zelfs niet na zoveel jaren. Genesis 32:28: "En hij zei: Uw naam zal niet meer Jakob genoemd 
worden, maar Israël, want als vorst hebt u macht bij God en bij de mensen, en hebt u gezegevierd." 

"Gebed tot God voor Israël is, dat zij gered mogen worden... Het gebed gaat naar God. Welke God? De 
God van de Bijbel. De God van Abraham, Izaäk en Jakob, de Vader van onze Heer Jezus Christus. 

Betekent dit dat het minder belangrijk is om voor een man of vrouw op deze aarde te bidden dat ze 
gered mogen worden? Zelfs een radicaal islamistisch persoon kan worden gered door het bloed van 
Christus. 

- Johannes 4:22 - "Gij aanbidt, gij weet niet wat, wij weten wat wij aanbidden, want de zaligheid is uit 
de Joden."  Handelingen 4:12 "Evenmin is er redding in een ander, want er is onder de hemel geen 
andere naam onder de mensen gegeven, waardoor wij gered moeten worden." 

Handelingen 13:38 'Het zij u dan bekend, mannen en broeders, dat door deze man u de vergeving van 
zonden wordt gepredikt.' 

Die verzen en vele andere in de Bijbel laten zien waar redding vandaan komt. Van de God van de Bijbel. 
Van onze Heer Jezus Christus. Zoals de apostel Paulus zei: 

2 Timotheüs 2:8 "Bedenk dat Jezus Christus uit het zaad van David uit de dood is opgewekt volgens 
mijn evangelie:" 

die Christus in u is 

Kolossenzen 1:27 "Aan wie God bekend wil maken wat de rijkdom van de heerlijkheid van deze 
verborgenheid onder de heidenen is; die Christus is in u, de hoop op heerlijkheid:" 

Terwijl je tot God bidt voor Israël dat ze gered mogen worden, moet je weten waar Christus vandaag de 
dag is. Hij wandelt niet in Israël. Hij is nog niet terug op aarde met Zijn koninkrijk. Christus woont ook 
niet in alle grote kerkgebouwen.  Christus is in u, in mij — zij die het evangelie van onze redding 
hebben gehoord en geloven. 

Romeinen 6:23 "Want het loon van de zonde is de dood; maar de gave van God is eeuwig leven door 
Jezus Christus, onze Heer."    


